



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P24126

F.2 Life-wide Learning Day – Museum Visit

中二級「全方位學習日」- 博物館參觀

In response to the EDB's call for the provision of Other Learning Experiences for students, the Life-wide Learning Day will be held on 21st March 2025 (Friday). F.2 students are provided a valuable opportunity to visit Hong Kong Palace Museum to explore Chinese art and culture outside of the classroom and create a link between heritage, modern life, and personal experiences through innovative learning resources and pedagogies. The details are as follows:

茲遵照新學制之理念——為學生在課室及常規學習以外提供「其他學習經歷」(OLE)，本校將於2025年3月21日(星期五)舉行全校「全方位學習日」。活動日將帶領中二級學生到香港故宮文化博物館，希望透過不同的展覽，培養學生對中國文化藝術與歷史的興趣，提高自主探索和跨界學習的能力。活動行程如下：

Date: 日期：	21 st March 2025 (Friday) 2025年3月21日(星期五)
Meeting Time & Place : 集合時間及地點：	9:15a.m. School Second Hall 上午9時15分 學校第二禮堂
Dismissal Time & Place : 解散地點及時間：	1:30 p.m. School Entrance 下午1時30分 學校正門
Programmes: 活動內容：	<ul style="list-style-type: none">Hong Kong Palace Museum Exhibition 1-7 and Exhibition 9 (The Forbidden City and The Palace of Versailles: China-France Cultural Encounters in the Seventeenth and Eighteenth Centuries)參觀香港故宮文化博物館展廳1-7及展廳9(當紫禁城遇上凡爾賽宮—十七、十八世紀中法文化交流)

敬請 貴家長於三月六日(星期四)前填妥網上回條。如有疑問，可與麥月娥老師查詢，聯絡電話為2497 7110。

Please sign the online reply slip on or before 6th March 2025 (Thursday). Should you have any enquiries, please contact Ms Mak Yuet Ngor at 2497 7110.

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

28th February 2025 二零二五年二月二十八日

